
Sprawozdanie merytoryczne Zarządu Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„TRUSO” w Elblągu 
za okres: maj 2024 – maj 2025 

1. Skład zarządu w okresie sprawozdawczym 

- Katarzyna Nikiciuk – Prezes 

- Sławomir Weiert – Skarbnik 

- Tomasz Mizerski – Członek zarządu, od marca 2025 r. Wiceprezes 

- Bożena Lewandowska – Wiceprezes (do stycznia 2025 r., złożyła rezygnację) 

- Katarzyna Korczyk – Sekretarz (do lutego 2025 r., sprzedaż działki i rezygnacja) 

2. Działania i najważniejsze osiągnięcia zarządu 

Za kluczowe zadanie w mijającym okresie zarząd uznał przeciwdziałanie planom 

zagospodarowania przestrzennego, które mogły zagrozić istnieniu części ogrodu. 

Dzięki zaangażowaniu zarządu oraz szerokiej mobilizacji działkowców i ich bliskich, 

skutecznie zablokowano plany włączenia terenu ROD do strefy przeznaczonej pod 

zabudowę mieszkaniową. Wspólne działania, składanie wniosków do urzędu oraz 

śledzenie postępów planistycznych pozwoliły na zachowanie statusu działek jako 

terenów rekreacyjnych. 

Ponadto, w minionym roku zarząd: 

- Interweniował w sprawie zbyt wąskiego przejścia pieszo-jezdnego przy sąsiadującej 

budowie. Po kontaktach z odpowiednimi instytucjami takimi jak departament dróg, zarząd 

zieleni miejskiej czy departament urbanistyki, deweloper poszerzył ciąg pieszy. 

- Zorganizował serwis ogólnodostępnych narzędzi, w tym dwóch podkaszarek. 

- Przeprowadził pielęgnację żywopłotu wzdłuż ul. Okrężnej oraz prace porządkowe w 

częściach wspólnych ogrodu. 

- Zorganizował dożynki – pierwsze od wielu lat wydarzenie integrujące społeczność 

ogrodową. 

- Zgłosił i doprowadził do naprawy głównego zaworu wodnego przez Elbląskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji. 

- Naprawił zamek w bramie nr 2 – wymieniono wkładkę bez konieczności dorabiania 

nowych kluczy. 



- Regularnie opłacał zobowiązania finansowe, podejmując jednocześnie działania 

oszczędnościowe. 

- Rozpoczął wdrożenie programu komputerowego DGCS System – dużą część danych już 

wprowadzono, ale prace będą kontynuowane. 

- w 2024 roku przyjęliśmy 3 nowych Dzialkowcow, a w 2025 zdążyliśmy powitać już 2 

nowych członków naszej społeczności TRUSO. 

3. Plany na kolejny sezon 

- Ubieganie się o dofinansowanie z miasta na wymianę dwóch bram ogrodowych. 

- Stworzenie map geodezyjnych ogrodu. 

- Kontynuacja pracy w systemie DGCS oraz dalsze porządkowanie danych. 

- Bieżące utrzymanie i niezbędne prace techniczne. 

4. Działalność organizacyjna i podziękowania 

W okresie sprawozdawczym zarząd odbył 11 posiedzeń i podjął 23 uchwały. 

Szczególne podziękowania kierujemy do wszystkich działkowców, którzy z 

zaangażowaniem wspierali nasze działania i chętnie pomagali w rozwiązywaniu 

codziennych problemów. Dziękujemy również Komisji Rewizyjnej za 

konstruktywną współpracę i życzliwość. 


